
 

BRM.0012.8.8.2022 

 

Protokół Nr 39/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  25 lipca 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  12.00 do 12.14. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska (spóźniła się – 12:10), 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i  Sportu, 

2. Pani Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale 

Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 

3. Pani Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich.  
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Wniosła o wykreślenie z porządku obrad dwóch punktów nr 5 i 6 z powodu braku 

materiału: 

− połączenie Filii nr 3 z Filią nr 2 dla Dzieci Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza   w Inowrocławiu, 

− zmiana statutu Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu  

w związku z połączeniem  filii bibliotecznych. 

 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Wyjaśniła, że w związku z obowiązującymi przepisami ww. uchwały mogą być 

podjęte dopiero 1 sierpnia br.   
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za dokonaniem wnioskowanej zmiany porządku obrad? 
 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Stwierdzam, że Komisja będzie pracować zgodnie z porządkiem obrad 

uwzględniającym przegłosowaną zmianę.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 38/2022 z 20.06.2022 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Wizyta w Szkole Podstawowej nr 2 w ramach akcji LATO 2022 r. w szkołach 

podstawowych.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 38/2022 z 20.06.2022 r. Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 38/2022 z 20.06.2022 r.? 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Wizyta w Szkole Podstawowej nr 2 w ramach akcji LATO 2022 r.  

w szkołach podstawowych. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Pozwoliłam sobie zaprosić Panią Naczelnik Magdalenę Kaiser pomimo, że nie 

przygotowywała nam żadnego materiału, ale myślę, że byłoby mało taktowne, 

gdybyśmy rozmawiali na temat Pani placówki bez Pani obecności.  

Szanowni Państwo Komisja Oświaty i Kultury w dniu 4 lipca br. odwiedziła Szkołę 

Podstawową nr 2, gdzie zapoznała się z dokumentacją organizacyjną i przebiegiem 

akcji LATO 2022. W szkole, w dniach 27 czerwca do 8 lipca, w godzinach od 8.00 

do 13.00 zorganizowane były zajęcia w 3 grupach dla 45 uczniów. Zajęcia miały 

charakter świetlicowy i sportowy. Wychowawcy tych grup dysponowali 

oświadczeniami rodziców o dziecku, o jego stanie zdrowia, ewentualnych 

dysfunkcjach oraz dysponowali również planami pracy na cały okres zajęć. Zajęcia 

odbywały się w przygotowanych i wydzielonych do tego pomieszczeniach. Podczas 

zajęć dzieci otrzymywały wodę i okazjonalnie poczęstunek. Z dokumentacji Pani 

Naczelnik wyszukałam, że Wydział Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Inowrocławia 

przekazał kwotę 9078,00 zł na zaplanowany w placówce wypoczynek. Na tą kwotę 

składała się organizacja wypoczynku, płace nauczycieli i kierownika, składki ZUS 

itp. I Pani Naczelnik to co wydaję mi się najważniejsze. W końcowej części wizyty 

odbyłam w obecności opiekunów rozmowę z dziećmi. Muszę powiedzieć, że dzieci 

bardzo pozytywnie i z silnymi emocjami opowiadały o swoich zajęciach. Chętnie 

mówiły o tym czym się zajmują, z kim pracują, gdzie były. Pragnę dodać, że dla 

ogromnej większości i dla mnie było przytłaczające to, że była to jedyna forma 
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wypoczynku. Na grupę dzieci, z którymi odbyłam tę rozmowę zaledwie dwoje 

uczniów zadeklarowało, że oprócz tej formy zajęć świetlicowych wyjeżdża gdzieś  

z rodzicami. Pozostałe grupy mówiły, że to są ich jedyne wakacje. Dzieci opowiadały 

o ogromnym zaangażowaniu nauczycieli, o tym, że zajęcia jak to określały są bardzo 

fajne i to Pani Naczelnik jest budujące. Gratuluję Pani Naczelnik i dyrektorom 

w imieniu wszystkich członków Komisji tego, że ta forma jest kontynuowana, że 

pomimo wakacji ludzie przychodzą i zajmują się tymi dzieciakami. Bardzo za to 

dziękujemy i jest nam z tego powodu miło. To była dobra wizyta i bardzo dobrze 

zorganizowane zajęcia.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  
 

Maria Stępniowska – Członek Komisji: 

Pani Przewodnicząca wszystko wyraziła i przekazała podziękowania, które się 

w pełni należą.  
 

Maria Żukowska – Członek Komisji: 

Przede wszystkim najważniejsze, że dzieci są zadowolone.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Anna Rozesłaniec  - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła Projekt uchwały w sprawie przyznania w 2022 r. dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Maria Żukowska – Członek Komisji: 

Ja mam tylko pytanie, czy to był jedyny wniosek jeśli chodzi o zabytki? 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

To jest dotacja, którą przekazuje Gmina Inowrocław. My w tym roku w budżecie nie 

mieliśmy środków na dotacje na zabytki.  
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przyznania w 2022 r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Oświaty  
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i Kultury podjęła uchwałę nr 13/2022 w sprawie przyznania w 2022 r. dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. 

 

Ad 6.  Sprawy bieżące. 

 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

/-/Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała: 
 

/-/Monika Kozioł  

 

 

 


